
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 89

Af SKAT’s pressemeddelelse ”Gem lidt penge – der er fejl i børne- og ungeydelsen” fra

den 18. januar 2011 fremgår det, at udbetalinger af børne- og ungeydelsen i 1. kvartal

2011 ikke tog højde for loftet over børne- og ungeydelsen på grund af mangler i det da-

værende IT-system, hvorfor mange familier fik for meget udbetalt. Vil ministeren oplyse,

hvordan eventuelt for meget udbetalt børne- og ungeydelse blev fratrukket udbetalingen i

de følgende kvartaler for 2011?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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